
Κύκλωσε το σωστό, όπως το παράδειγμα.

Συμπλήρωσε στα κενά την
κατάληξη -ω ή -αι.

εγώ σκέφτομαι - εγώ σκέφτομε 

εγώ δένομε - εγώ δένομαι
εγώ ακούγομαι - εγώ ακούγομε
εγώ γελιέμαι - εγώ γελιέμε

εγώ μοιράζομε - εγώ μοιράζομαι
εγώ χαίρομαι - εγώ χαίρομε

Θυμίσου!
Εγώ κάτι κάνω -ω

Εγώ κάτι παθαίνω -αι

Εγώ ονομάζομ__ Νικόλας και
 πηγαίν__ στην Α’ δημοτικού. Κάθε
πρωί ξυπνά__ στις επτά,

 σηκώνομ__ από το κρεβάτι μου  
και πλέν__ το πρόσωπό μου. Μετά

ντύνομ__, χτενίζομ__
 και πηγαίν__ στην κουζίνα 
για να φά__ το πρωινό μου. 


